

Mötet öppnades

Närvarande: Björn Sjölin, Carita Wikström-Zetterström, Karin Sylvén, Elin Johansson, Anna Jaf, Camilla Apoy och Edward Gustafsson.

Frånvarande: Tove Svensson

1. Val av sekreterare

Elin Johansson

2. Val av protokolljusterare

Björn Sjölin

3. Godkännande av dagordning för mötet

a, Godkännes av samtliga

4. Ridskolerapporten (Carita)

a, Praktikanten som varit i verksamheten har blivit förlängt och går nu genom arbetsförmedlingen, vilket fungerar väldigt bra. Ingen tidsbestämt på hur länge hon ska fortsätta.

b, Några lediga platser för ridskoleelever dyker upp och Carita och Lina tittar på att starta en till nybörjargrupp.

c, Alla hästar är igång och Gottisarna börjar sakta komma in i verksamheten. Planen är att de från och med augusti skall gå med i ordinarie verksamheten.

d, Träff "stressigt i stallet" har några anmälda.

e, Nytt SiSu-ombud Johanna Forsman, ridande på riskolan. Hon ställer gärna upp att hjälpa styrelsen vid process-dag.

f, Carita har som förslag att ordna en container som kan stå på anläggningen permanent för att vara lättare att städa och hålla ordning. Björn och Gunell kollar om vi kan hitta någon vi kan hyra som kan stå på plats eller andra alternativ.

g, Carita och Gunell fortsätter arbetet med elsaneing.

5. Lägesuppdatering från våra organisationsgrupper

a, Ungdomssektionen

- USS anordnar en Påskkväll under påskhelgen.
- Ny app för ryttare och ridande på riskolan som ungdomssektionen tagit fram har nu kommit ingång och elever kan göra inlägg om ridskolehästarna.

b, Ridskola/utbildning/medarbetare

- Praktikant som har varit på anläggningen under en period har fått förlängt, se under punkt "ridskolerapporten".

c, Kommunikation

- Inga nyheter från aktivitetsgruppen.

d, Cafégruppen

- Carita tittar på lösningar för att få igång de olika funktionärsgруппerna däribland cafégruppen.

e, Anläggning

- Vatten kommer in i lilla ridhuset vid stora mängder regn, Björn tittar på åtgärder för att stoppa detta. Orsaken är troligtvis att det är mindre underlag i ridhuset nu efter att det gjordes om.
- De har nu vid flera tillfällen stopp i avloppen i stallet, Björn kollar på hur det ska åtgärdas.
- Traktorn har varit dålig ett tag, Björn tittar på vad som behöver åtgärdas.
- Uppstallade i storhäststallet har skickat fråga till styrelsen angående hagarna som är leriga under denna årstiden. Styrelsen diskuterar om fr ska lägga in mer grus eller vilka åtgärder som ska sättas in. Björn, Camilla och Carita ska diskutera detta vidare.

f. Tävling

- Ellinor och Sara har deltagit på möte med distriktet för tilldelning av tävlingar under året. Vi fick alla tävlingar under höstterminen som de ansökt om. Detta avser både dressyr och hopptävlingar. 6+1 (2 dressyr och 4 hopptävlingar)

g. Trygghetsgruppen

- Inga nyheter

h. Bidrag

- Gunnel och Camilla har koll på vilka bidrag som går att söka.

i. Sponsorgruppen

- Edward som är nyinvald i styrelsen kliver in och tar nya tag i sponsorgruppen.

6. Ekonomi

a, Det bundna elavtalet går ut under året och vi behöver vidta åtgärder samt se över anläggningens elförbrukning och hur vi kan minska denna.

b, Styrelsen skall ta fram en ny budget för året samt se över vilka åtgärder som

kan tänkas för att vända minusresultatet.

7. Övrigt

a, Linas ridlärarkurs, Carita har pratat med Lina om detta.

b, Förhandbesked på privatbostad som ska byggas angränsande ponnystallets hagar. Verkar inte påverka anläggningen. Björn har tagit fram ett svar att skicka.

c, Funktionärsgrupper (sekretariat, café mm.) Carita ska starta upp grupper utifrån ridgrupper för att underlätta under tävlingar.

8. Genomgång av föregående mötesprotokoll

a, Se schyssta stall.

9. Punkter till nästa möte

a, Alla ska se efter om det finns relevanta utbildningar till styrelsen

b, Camilla kollar med Johanna om datum för processdag.

c, Bevaka information och inbjudningar från SvRF eller Västra RF – stående punkt till varje möte

10. Genomgång av dagens protokoll.

11. Mötet avslutades.

Datum för nästa möte:

8/5 på Steeltech